

PORTUGAL

Porto



Porto's business district of Boavista often skirts the tourist radar, but this suited-up suburb has food, shopping and culture aplenty.

Boavista, le quartier des affaires de Porto, échappe souvent à l'attention des touristes. Pourtant, les restaurants, les magasins et les offres culturelles ne manquent pas.

🕒 2H30 6 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK 📅 MON TUE WED THU FRI SAT SUN

74



CASA DA MÚSICA

Appreciate the superb acoustics of Porto's music hall by joining a daily tour and booking a concert. On performance nights, you can then grab a drink at the venue's suspended glass bar. The striking building has the appearance of a chiselled gemstone and was designed by Dutch architect Rem Koolhaas. Profitez de la superbe acoustique de la salle de concert de Porto en participant à une visite et en assistant à un concert. Les soirs de concert, vous pouvez prendre un verre au bar en verre suspendu. L'impressionnant bâtiment ressemblant à une pierre précieuse taillée a été conçu par l'architecte néerlandais Rem Koolhaas.

Avenida da Boavista 604-610
Tel.: +351 220 120 220
www.casadamusica.com

TIPS

→ **Stroll across Rotunda da Boavista, marked by a 45-metre-high statue that honours Portugal and Britain's alliance and victory in the Peninsular War.**

Flânez sur la place Rotunda da Boavista, reconnaissable à sa statue de 45 mètres de haut qui commémore l'alliance entre le Portugal et la Grande-Bretagne et leur victoire durant la Guerre péninsulaire.

→ **Visit an exhibition at the Serralves contemporary art museum. The site's 18 hectares of manicured parkland is also an attraction in itself.**

Visitez une exposition du musée d'art contemporain de Serralves. Le parc bien entretenu de 18 hectares est une attraction en soi.

→ **Grab a quick bite at Mercado Bom Sucesso, where food stalls and bars are dotted around a covered market hall.**

Mangez un bout au marché couvert Mercado Bom Sucesso, qui regorge de stands de nourriture et de bars.

→ More tips on travelblog.eu



MORE INFO ON LUXAIR.LU



PORTO PALÁCIO CONGRESS HOTEL & SPA

This five-star hotel hides one of the city's most impressive spas below ground level. Shut out the city noise by lazily drifting in the pool and working your way around numerous water jets and relaxation rooms. Up your bliss by booking a massage.

Cet hôtel cinq étoiles cache dans son sous-sol l'un des spas les plus impressionnants de Porto. Échappez aux bruits de la ville en vous prélassant dans la piscine et en profitant des nombreux jets d'eau et salles de relaxation. Pour encore plus de plaisir, réservez un massage.

Avenida da Boavista 1269
Tel.: +351 226 086 600
www.hotelpalacio.com



HOTEL TEATRO

This revived theatre mixes a contemporary design with bohemian touches. The location is top notch as it is within a five-minute walk from some of the city's main attractions. The rooms have a unique style and even the bathrooms are fitted with chic, modern fittings.

Cet ancien théâtre allie un design contemporain et des notes bohèmes. L'emplacement est imbattable: l'hôtel se situe, en effet, à cinq minutes à pied de plusieurs des principales attractions de la ville. Les chambres ont un style unique et les salles de bain chic offrent tout le confort moderne.

For more information and bookings, please call the LuxairTours Customer Service Center at +352 2456-1 or book online via www.luxairtours.lu



WRONG WEATHER

This men's concept store is the epitome of cool. Alongside designer brands is a local art gallery, and the shop's funky ladder shelving is almost art in itself. WW expanded in 2017 to offer a more casual collection at Wrong Weather Life.

Ce concept store pour homme est la quintessence du cool. Outre des marques de créateurs, vous trouverez une galerie d'art local. Et la superbe échagère-escalier est presque une œuvre d'art en soi. En 2017, WW s'est agrandi pour offrir une collection plus décontractée appelée Wrong Weather Life.

Avenida da Boavista 754
Tel.: +351 226 053 929
www.wrongweather.net



EM CARNE VIVA

This vegetarian restaurant puts a creative spin on traditional Portuguese cuisine, including Porto's famous – and usually meat-laden – Francesinha sandwich. The back garden is a lovely spot for a glass of wine or afternoon tea with house-made cake.

Ce restaurant végétarien réinvente de manière créative la cuisine portugaise traditionnelle, y compris le célèbre sandwich habituellement garni de viande «Francesinha», spécialité de Porto. Le jardin est un endroit parfait pour boire un verre de vin ou un thé, accompagné d'une part de gâteau fait maison.

Avenida da Boavista 868
Tel.: +351 220 925 598
www.emcarneviva.pt